
Verslag vergadering van 07/01/2010 

Verontschuldigd : Els, Kadija, Mevr. Chris, Linda  
 

1/ Kerstmarkt - evaluatie 
Ondanks het feit dat het opzet van de kerstmarkt nog steeds is: winst is handig meegenomen, maar 
hoeft niet, hadden we ook dit jaar een positief eindresultaat. We hielden €116 over, terwijl er toch 
redelijk wat onkosten werden gemaakt (o.a. kerstboompjes, verlichting, Music-for-life,…) 
De organisatie, in handen van Greet, liep goed. Ieder deed zijn deel, bedankt daarvoor. 
 
Opmerkingen: 
-  geen kaarsjes meer op de speelplaats. De ervaring leert dat dit niet werkt.  
- er kwam de opmerking van een aantal mensen dat we onze choco en koffie te goedkoop 
verkochten. We opteren voorlopig om de prijs toch te behouden, maar herbekijken dit sowieso 
volgend jaar. 
- Peggy stelt voor om volgend jaar ook soep te verkopen. Haar echtgenoot wil die voor ons maken. 
- de speculaasjenever werd door heel wat mensen gemist. 
- het OC vroeg zich af hoe de bloemstukjesverkoop gelopen was. De aanwezige leerkrachten hebben 
geen exacte cijfers van de opbrengst, maar vonden de verkoop toch behoorlijk. Volgend jaar wel 
zorgen voor een beter zichtbare verkoopplaats. 
 

2/ Kienen 
Gwenda en An zorgden voor de praktische organisatie. Ondertussen staat de aankondiging van het 
kienen reeds in Het Boerenbelang en op het infobord in Hulst. 
Flyers zullen worden verdeeld op de kienavond van het PiusX en op de kienavond van de lagere 
school in Oostham. 
De helperslijst en affichelijst gaat rond. We danken daarbij nog eens Van Gossum-printing, de 
werkgever van Joris. We zijn héél erg tevreden over hun mooie werk. 
De enveloppen voor de kinderen zijn in orde en worden in de 3e week van januari uitgedeeld. 
Op vrijdag 12/02 wordt de zaal klaargezet om 15u00 à 15u15 en niet zoals op de vergadering 
vermeld werd om 16u30. Op deze manier kunnen we ook rekenen op de hulp van de leerkrachten. 
Iedereen die kan aanwezig graag. 
 

3/ Werkgroep kinderfuif 
De kinderfuif werd verzet naar zaterdag 8 mei. 
Suzy laat een lijst rondgaan om een werkgroep samen te stellen hiervoor. 
Meer details op de volgende vergadering. 
 

4/ Toekomst van het OC 
Op de vorige vergadering werd het ontslag van Marian als voorzitster meegedeeld, en dit per 30 juni 
2010.  
Ondertussen werd er een bestuursvergadering gehouden om de toekomst van het OC even te 
herbekijken. Hieruit kwamen twee voorstellen: 

1. Amy stelt zich kandidaat als voorzitster vanaf 1 september 2010. Dit in tandem met Bea Peys. 
Omdat er in het verleden geopteerd werd om voorzittersverkiezingen te houden, wordt 
iedereen opgeroepen om voor 22/02 zijn eventuele kandidatuur aan Marian door te geven. 
Op een nieuw geplande vergadering op do 25/02 zal er dan, indien nodig een verkiezing 
gehouden worden. 

2. Het bestuur is op dit moment te groot en weinig functioneel. Vandaar is het idee ontstaan 
om het bestuur om te vormen. We stellen dan ook deze nieuwe structuur voor: 

- per activiteit 1 à 2 verantwoordelijken die, samen met een werkgroep, de activiteit 
voorbereiden en afsluiten. 



- 2 à 3 mensen als eindverantwoordelijken (voorzitter, ondervoorzitter/secretaris, 
penningmeester). Deze mensen blijven het aanspreekpunt, zorgen voor organisatie 
van BBQ en nieuwjaarsreceptie, drukwerk, back-up waar nodig, … 

 
Wat zijn de bevindingen hier rond? 
- Zullen er dan per activiteit genoeg mensen te vinden zijn? 
 We menen van wel. Iedereen kan immers in zoveel werkgroepen meewerken als hij/zij zelf  
 wil. Bovendien is het uiteraard wel de bedoeling, net zoals momenteel, dat iedereen op elke  
 activiteit zoveel mogelijk aanwezig is om de handen uit de mouwen te steken. 
  
- Werk verdelen is een positief gegeven. Daarover zijn we in ieder geval eens. 
 
Verder kan iedereen deze informatie wat laten bezinken tot de volgende vergadering waar we dan 
knopen zullen doorhakken. 
 

7/ Financieel verslag 
Er werd sinds september al weer heel wat aangekocht: 
- geluidsinstallatie met micro’s   
- 1 sintpruik en 2 pietenpruiken   
- 2 pietenpakken  
- grimeercursus   
- Music-for-life   
- condoleancekaart van het OC n.a.v. het overleden van Irma Jacobs-Rutten 
- bedankingskaartje voor bakker Mariën 
- sintsnoep  
- chocolade helpers bij het sintfeest (sint, zwarte pieten, koetsier)  
- melk van boer Kurt voor de lln.  
 

10/ info uit de school + rondvraag 
Werd traditioneel overgeslagen. Op deze 1e vergadering van het nieuwe jaar heffen we liever het glas 
en praten informeel nog wat na. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Je vindt dit verslag ook terug op http://www.bloggen.be/oudervereniging_wereldwijzer 
 
 

 

Data om niet te vergeten!!! 

12/02/2010  Kienen@De Griffel 
08/05/2010  Kinderfuif@De Griffel 
26/05/2010  20u00 vergadering schoolfeest 
06/06/2010  schoolfeest 
 

OPGELET!!! 
 
25/02/2010         vergadering toekomst OC (ipv  03/02) 
   (eventuele kandidaturen binnen tegen 22/02) 
22/04/2010  vergadering kinderfuif (ipv 25/03) 
 


